
Beszámoló (ELTE TTK Hallgatói Alapítvány) 

 

Az Alapítvány napi rutinjában nem volt jelentős fennakadás, továbbra is zavartalanul üzemelt 

ügyfélszolgálatunk Irimi Alexandrának köszönhetően. A betérőknek lehetőség szerint segítettünk 

különböző kérdésekben, ezen felül fénymásolási lehetőséget biztosítottunk erőnknek megfelelően és 

az előkészítőkkel kapcsolatos ügyfélszolgálat is üzemelt. 

 

Az év végi zárásra készülünk, a könyvelőkkel emiatt a szokásosnál intenzívebb a kapcsolat, Csutka 

Boglárka, remekül bevált gazdasági irodavezetőként, sikerült számos, a nyáron elveszett rutint 

visszahozni az Alapítványba, illetve az utalások rögzítése is gördülékenyebbé vált. 

 

Megkezdődött az előzetes jelentkezés a féléves érettségi előkészítőinkre, a tanárokkal is megtörténtek 

a szükséges egyeztetések. Az első jelentkezők már regisztráltak is, januárban várhatóan zavartalanul 

indulhatnak tanfolyamaink. 

 

A webshop beüzemelése egyéb teendőink miatt várat magára, de folyamatosan napirenden tartjuk a 

kérdést. A fénymásolónkat tervezzük megszüntetni, tekintve, hogy nyílt egy fénymásoló a Déli 

Tömbben és eredetileg is csak azért kezdtünk ebbe a tevékenységbe, mert a hallgatóknak nem volt 

máshol lehetősége rá. A fénymásoló gyakorlatilag mindig veszteséges volt, így nem látjuk 

indokoltnak a fenntartását egy másik fénymásolószalon mellett. 

 

Szeretnénk újabb önkénteseket foglalkoztatni hosszú távon, ami a pályázáshoz elengedhetetlen lenne. 

Terveink között szerepel, hogy ELTE-s szakok gyakorlati helyeként is működjünk. Ezen felül 

fontosnak tartjuk, hogy a felsőoktatási jelentkezés közeledtével újra beinduljanak az 

iskolalátogatások, ehhez is önkéntesekre lenne szükségünk. 

 

A rendezvényeket továbbra is megszerveztük igény szerint. Az elmúlt időszakban több szórakoztató 

rendezvényt is lebonyolítottunk, elsősorban a TTK HÖK és az ESN ELTE által toborzott 

önkénteseinknek köszönhetően. Legutóbbi rendezvényünk a Jeges Est volt, amely egy régi 

hagyomány újjáélesztését célozta meg. A rendezvényről még nem készül pontos elszámolás, de a 

vártnál kevesebben jöttek el, ugyanakkor egy évek óta megszűnt rendezvényt sikerült újra 

megszervezni, ami az ELTE-n véleményünk szerint hiánypótló. 

 

A záró Küldöttgyűlésen jelzett tartozásunkat törlesztettük, költségvetési sarokszámokat is tartalmazó 

beszámolót jelentettünk meg a Nyúzban, pótolva ezzel nyári hiányosságunkat. A beszámolóval 

kapcsolatosan egyelőre nem érkezett hozzánk kérdés, reméljük, hogy ennek oka, hogy akik olvasták, 

elégedettek tevékenységünkkel. 

 

A Nyúzzal és a Mentorrendszerrel kapcsolatos tavaszi félévi együttműködésről megkezdtük az 

egyeztetéseket az érintett TTK HÖK tisztségviselőkkel. 

 

Az előző éves beszámolóban megemlített célokon továbbra is dolgozunk, reméljük mindenre sikerül 

sort keríteni. 

 

Kérdéseitekkel, ötleteitekkel keressetek minket bizalommal. 
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